
   
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE - RØDKÆRSBRO SKOLE 
 
Dato: 11.05.2021 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.00 
Lokalitet: Fysisk møde på skolen 
 
Mødedeltagere: Helle, Lene, Morten, Karin, Tina, Sonia, Rene, Fenja, Claus og Celina  
Afbud: Kirsten-Marie 
 
Mødeleder: Claus 
Referent: Celina  
 

 

 
 

Dagsorden  
 

Referat 

427. Godkendelse af referater (10 min.) 
-underskrifter af referater fra de sidste 
møder 
 

Referater og forretningsorden blev 
underskrevet.  

428. Nyt fra elevrådet - deltager ikke, da de 
ikke har haft møde på grund af Corona. 
 

 

429. Temaeftermiddag (10 min.) 
-inputs til temaeftermiddag efter 
sommerferien 
-hvornår? 
 

• Inddrage frivillige 

• Anderledes skoledage 

• Virksomhedsbesøg/praktik 

• ”Unge i byen” – Natteravne? 

• Forventningsskriv – til udskolingens 
unge, kan det udvides 

• Corona-erfaring 
September-oktober kunne være en mulighed for at mødes, Claus 
og Helle følger op herpå.  

430. Coronahåndtering (10 min.) 
-genåbning 
-testning af elever og personale 
-stadig onlinemøder 
-skole-hjem-samarbejde i en Coronatid 
 

• 100% genåbning – men stadig 
undervisning efter nødbekendtgørelsen.  

• Information om formål for nationale test.  

• Send oversigt over testmuligheder til 
forældre igen, samt oplysninger om hvor 
svaret kan findes 

• Det er fortsat ikke muligt at gennemføre 
skole/hjem samtaler fysisk på skolen.  

• Sidste skoledag, 21. juni, der er fortsat 
usikkerheder, grundet covid-19, omkring 
morgenmad og karamelkastning – der 
arbejdes på et godt program.  

431. Høringssvar – en arbejdsgruppe har 

forberedt udkast til høringssvar (15 min.) 

 
Til orientering sendes Børne- og 

Ungdomsudvalgets budgetforslag til budget 

2022-2025 i høring i perioden den 29. april – 13. 

maj 2021.  

Helle rundsendte i aftes udkast. Morten fangede 
en enkelt rettelse, det bliver sendt.  
 
Drøftelser omkring, hvordan skolebestyrelsens 
arbejde udbredes til flere, mhp. at få nye 
forældre i bestyrelsen, og til at deltage i 
skolebestyrelsesvalget til næste forår.  



   
Bestyrelser, MED-udvalg samt handicapråd og 

ungdomsråd har herefter mulighed for at komme 

med kommentarer til forslaget til budgettet. 

Høringssvarene vil indgå i Børne- og 

Ungdomsudvalgets endelige behandling af 

forslaget, inden det fremsendes til Økonomi- og 

Erhvervsudvalget med henblik på behandling på 

budgetseminaret den 30. august 2021. 

432. Facebook (15 min.) 

-status ved Morten 

-opbygning af side 

Morten mangler billeder i en ordentlig opløsning 
– FG skaffer ”værdi-fætter” + evt. hjælp til et nyt 
billede, LB har et godt kamera.  
Tina Kusk, Line Guldbrandsen ”er den” fra 
udskoling. 
Vi er undersøgende på, hvem der overtager 
stafetten fra Helle på mellemtrinnet.  
Celina har den i indskolingen.  
Der kommer styr på de sidste detaljer, så siden 
kan komme i luften – det skal annonceres på 
Aula.  

433. Nyhedsbrev SB (5 min.) Sonia forfatter det næste skriv.  

434.  Kommunikationsfolder (10 min.) For år siden, blev der udarbejdet en folder til 
henholdsvis indskoling, mellemtrin og udskoling. 
Folderen til udskolingen bliver stadig brugt, men 
de øvrige to kunne med fordel tages i brug, hvis 
de kommunikerer de forventninger som 
personalet og skolebestyrelsen ønsker. Dette 
revideres på næstkommende Storteammøde.  
Helle undersøger om hun ikke ligger inde med 
de to foldere, og deltager evt. i næstkommende 
Storteammøde.  

435. Orientering om personalesituationen (10 

min.) 

Pia Holm Møller er netop blevet fastansat.  
Rikke Dolberg er blevet ansat som 
afdelingsleder. Rikke deltager i næstkommende 
SB-møde.  
Der arbejdes med fagfordeling, det går stille og 
roligt fremad.  
Der skal udarbejdes et stillingsopslag til et 
barselsvikariat.  

436. Punkter til kommende møder (5 min.) Send punkter til Helle, hvis der dukker noget op. 
Næste møde, 16. juni, er med start kl. 18, med 
”lidt mad” og kage.  

437. Eventuelt (10 min.) 

-kommende 9. årgang 

-nyt SB-medlem 

 

Der er stadig usikkerhed omkring kommende 
9.årgang om hvorvidt der bliver en enkelt eller 
to klasser.  
 
Sonia stopper arbejdet i skolebestyrelsen med 
skoleårets udgang, eftersom yngste barn 
forlader folkeskolen. SB-medlemmerne bør 
overveje om der er kandidater der kan 
opfordres til at overtage Sonias post.  
Både Sonia og Morten tager kontakt til mulig 
kandidat – der skrives ligeledes ud til hele 
forældregruppen.  
 
Vi skal huske at inddrage elevrødderne i 



   
skolebestyrelsesmøderne fremover, efter 
sommerferien.  
 
Vi skal overveje om vi skal etablere elevråd i de 
øvrige afdelinger.   

 


